



## *Antonia Josephine Fischer*

Born in Detmold in 2009 Antonia began her harp lessons at the age of 5 under the guidance of Jenny Meyer. By the age of 7 she had already won the 1st prize at „Jugend musiziert“ and continued her success in national and international competitions, including the VDH Competition, Godefroid Harp Competition (Belgium), International Youth Music Competition and the American Youth Musician Award (USA). In February 2023, she was honored with a 1st Prix a à l'unanimité avec félicitations at the 12th Concours International de la Harpes in Limoges, France.

Antonia also received the Förderpreis Junge Kunst 2023 of VerbundVolksbank OWL Stiftung. She is currently a student at the Hochschule für Musik Detmold studying under the guidance of Godelieve Schrama. She was also a scholarship recipient at the Detmolder Sommerakademie. She has gained valuable insights and guidance from experienced mentors such as Masumi Nagasawa, Gesine Dreyer, Anaëlle Turret, Emily Hoile, Isabelle Perrin and Maria Graf.



Antonia Josephine Fischer wurde 2009 in Detmold geboren. Im Alter von 5 Jahren erhielt sie ihren ersten Harfenunterricht bei Jenny Meyer. Bereits mit 7 Jahren erspielte sie sich einen 1. Preis mit Höchstpunktzahl beim Wettbewerb „Jugend musiziert“. Antonia ist Preisträgerin mehrerer nationaler und internationaler Wettbewerbe u.a. VDH-Wettbewerb, Godefroid Harp Competition (Belgien), International Youth Music Competition (USA), American Young Musician Award (USA). Im Februar 2023 wurde sie zudem beim 12. Concours International de la Harpes, Limoges (Frankreich) mit einem 1er Prix à l'unanimité avec les félicitations ausgezeichnet.

Antonia hat den Förderpreis „Junge Kunst“ 2023 der VerbundVolksbank OWL Stiftung erhalten.

Sie ist Jungstudierende an der Hochschule für Musik Detmold in der Klasse von Godelieve Schrama und war Stipendiatin der Detmolder Sommerakademie. Spannende Impulse erhielt Antonia auch von Masumi Nagasawa, Gesine Dreyer, Anaëlle Turret, Isabelle Perrin und Maria Graf.

Antonia besucht das Grabbe-Gymnasium in Detmold.